
Protokół nr 10/2017 
posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów 

w dniu 27 czerwca 2017 r., w godz. 13
00

 – 14
55

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Żuk otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

  

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjecie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXXVI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

  

 

Ad.1 
 Członkowie Komisji Budżetu i Finansów zapoznali się z proponowanym 

porządkiem obrad. 
  
 
 Ad.2 
 Członkowie Komisji Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęli protokół  

nr 9/2017 z dnia 14 czerwca 2017 roku. 

 

 

 

Ad.3 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady Powiatu  

w Białogardzie na XXXVI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź, co przedstawia 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny 

Kodź. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy radna nie mogłaby wystąpić do Wojewody 

Zachodniopomorskiego o udzielenie informacji jaka osoba napisała donos. 

Członek Komisji – Anna Kodź poinformowała, że otrzymała informację, iż to był anonim. 

Wyjasniła, że jest taki przepis, że anonimy również trzeba rozpatrywać.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź. 

 



Radna Anna Kodź wyłączyła się z głosowania. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 4 głosy, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymujących – 0 głosów i 1 osoba wyłączyła się od głosowania) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie odmowy stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnej Anny Kodź, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. 

 

b) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Wojciecha 

Potrzebowskiego, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

Wojciecha Potrzebowskiego. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Wojciecha Potrzebowskiego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego Wojciecha Potrzebowskiego. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

Wojciecha Potrzebowskiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 
 

c) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rajmunda Wasiaka,  

co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

Rajmunda Wasiaka. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rajmunda Wasiaka. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego Rajmunda Wasiaka. 

 

Radny Rajmund Wasiak wyłączył się z głosowania. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 4 głosy, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymujących – 0 głosów i 1 osoba wyłączyła się od głosowania) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie odmowy stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnej Rajmunda Wasiaka, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

d) przyjęcia Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego 

dla Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  



Starosta Białogardzki  - Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

w sprawie przyjęcia Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla 

Powiatu Białogardzkiego. 

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapytał, czy były przeprowadzone konsultacje 

społeczne i na czym polegały.   

Starosta Białogardzki  - Tomasz Hynda poinformował, że były przeprowadzone ankiety. 

Następnie poinformował, że zgodnie z ustawą o publicznym transporcie zbiorowym  powiat 

może opracować plan zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego, który 

jest aktem prawa miejscowego. Plan transportowy został poddany konsultacjom społecznym 

w dniach od 09 marca 2017 do 07 kwietnia 2017 r. i ogłoszony w miejscowej prasie,  

w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Białogardzie oraz w sposób 

zwyczajowo przyjęty poprzez wywieszenie informacji na tablicy ogłoszeń na zewnątrz  

w gablocie Starostwa Powiatowego. Plan transportowy został wykonany zgodnie z przepisami 

rozporządzenia Ministra Infrastruktury oraz zapisami wynikającymi z treści ustawy  

o publicznym transporcie zbiorowym. Dodał, że głównym celem Planu jest zaplanowanie 

organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej zapewniających dostępność  

i spójność terytorialną Powiatu, uwzględniając możliwości finansowe organizatora oraz 

możliwości techniczne operatorów. Cel główny realizowany będzie poprzez wypełnianie 

celów szczegółowych: sposobu organizacji i finansowania przewozów o charakterze 

publicznym i pożądany standard usług przewozowych w Powiecie – kierunki rozwoju. 

Realizacja opisanych postulatów przyczyni się do poprawy jakości systemu transportowego  

w Powiecie Białogardzkim i zapewni jego rozwój w oparciu o zasady zrównoważonego 

rozwoju. Plan Transportowy jest zgodny z dokumentami strategicznymi różnych szczebli. 

Struktura wpisuje się w program wojewódzki i spełnia wszystkie wynikające z ustawy 

obowiązki. Dodał, że jeśli chodzi o szczegółowe informacje dotyczące Planu to autor będzie 

na Sesji i będzie można zadawać szczegółowe pytania. Ankietom były poddane osoby, które 

korzystają z dojazdów do szkół gimnazjalnych, ponadgimnazjalnych jak również te osoby 

które korzystają z dojazdów do miejsc zatrudnieniach. Są zorganizowane przystanki, dworce 

kolejowe.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że w opracowaniu jest mowa o wspólnym 

bilecie. Uważa, że temat ten należy przeanalizować. Dodał, że powinien znaleźć się pomysł 

związany z Kartą Dużej Rodziny. Korzystający z transportu na terenie powiatu z mniejszych 

skupisk ludzkich to najczęściej są to rodziny wielodzietne gdzie kilkoro dzieci dojeżdża  

do szkoły. Stwierdził, że brakuje na naszym terenie prorodzinnych działań mówiących  

o zastosowaniu Karty Dużej Rodziny. Uważa, że pomysł ze wspólnym biletem jest bardzo 

dobry.    

Starosta Białogardzki  - Tomasz Hynda poinformował, że Karta Dużej Rodziny jest 

projektem Ministerstwa Polityki i Pracy. Jeżeli firmy działające komercyjnie a takie świadczą 

usługi transportowe na terenie Powiatu Białogardzkiego zechcą włączyć swoje usługi i 

otworzyć na Kartę Dużej Rodziny  to jest kwestia danego przedsiębiorcy. Z takiej możliwości 

mogą skorzystać ale to jest ich indywidualna decyzja.  

Członek Komisji – Adam Kołacki uważa, że wskazane byłoby, aby władza samorządowa 

zwróciła się do tych przedsiębiorców z taką propozycją. Zapytanie ze strony samorządu 

często przynosi pozytywny efekt. 

Starosta Białogardzki  - Tomasz Hynda zapytał na czym miałoby to polegać. 

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że jest pomysł związany ze Wspólnym 

Biletem. Więc pomysł polegałaby na tym, że należałoby skierować takie zapytanie lub 

zorganizować spotkanie i przedstawić im taką możliwość czy mogliby wziąć to pod uwagę. 

Uważa, że nie zaproponowanie to jest nie skorzystanie z szansy zapytania. 



Starosta Białogardzki  - Tomasz Hynda poinformował, że z jego wiedzy to PKP taką usługę 

prowadzi. W powiecie transport publiczny głównie oparty jest na przejazdach państwowych  

i regionalnych koleji. Każdy kto ma Kartę Dużej Rodziny idąc do kasy może ze zniżki 

skorzystać. Zapytał jaka rola Powiatu w programie transportu zbiorowego, żeby wchodzić  

w sferę pomocy społecznej. 

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że każda inicjatywa, która będzie działała na 

korzyść mieszkańców jest właściwa.  

Starosta Białogardzki  - Tomasz Hynda oświadczył, że Karta Dużej Rodziny jest sferą 

pomocy społecznej a wspólny bilet jest w zakresie Programu.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto oświadczył, że w Planie jest zapis dotyczący „wspólnego 

biletu”, następnie przeczytał zapis cyt.”W okresie ok. jednego roku od obowiązywania 

nowego systemu zarządzania publicznym transportem zbiorowym (wariant poszerzony) warto 

zastanowić się także nad wprowadzeniem tzw. „wspólnego biletu”. Ewentualną decyzję  

w tym zakresie należałoby poprzedzić rozeznaniem czy wspólny bilet znajdzie zainteresowanie 

wśród podróżnych, np. rozprowadzając w środkach transportu krótkie pytanie ankietowe  

na ten temat. Możliwość nabycia takiego biletu istniałaby zarówno u kierowców, jak też  

w siedzibie przewoźników czy w kasie biletowej. W zależności od wyboru modelu, wspólny 

bilet mógłby funkcjonować na przejazdy na wybranych trasach/liniach (np. 2, 3) lub czasowo 

na wszystkie bądź wybrane linie”. Stwierdził, że zapis rozumie e w ten sposób, że te wspólne 

bilety nie maja zabezpieczyć wszystkich jeżeli np.: PKP nie chciałoby realizować wspólnego 

biletu to przewoźnicy środkami transportu drogowymi. To jest do przemyślenia.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że co do tego zapisu nie ma żadnych pytań. 

Skierowanie zapytania do przewoźników.  

Członek Komisji – Rajmund Wasiak stwierdził, że z planu wynika, iż na trzy osoby dwie 

posiadają samochód w Powiecie.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia 

Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu 

Białogardzkiego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przyjęcia Planu 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymujące – 2 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu 

zbiorowego dla Powiatu Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

 

e) określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, których 

właścicielem jest Powiat Białogardzki oraz określenia warunków i zasad korzystania  

z tych przystanków, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki  - Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, których 

właścicielem jest Powiat Białogardzki oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

 

 



Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, których właścicielem jest Powiat 

Białogardzki oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, których właścicielem jest Powiat Białogardzki 

oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 4 głosy, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głosy) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Tychowo, 

których właścicielem jest Powiat Białogardzki oraz określenia warunków  

i zasad korzystania z tych przystanków, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6  

do niniejszego protokołu. 

 

f) utworzenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej Nr 2 oraz włączenia jej do 

Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, co przedstawia załącznik 

nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki  - Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej Nr 2 oraz włączenia jej do 

Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

Członek Komisji – Anna Kodź zapytała gdzie uczniowie będą obywali praktyki. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto poinformował, że w restauracji Miętowa w Białogardzie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

utworzenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej Nr 2 oraz włączenia jej do Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie utworzenia Branżowej 

Szkoły I stopnia Specjalnej Nr 2 oraz włączenia jej do Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana 

Pawła II w Białogardzie. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej Nr 2 oraz 

włączenia jej do Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie,  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

g) wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających napędzanych 

silnikami spalinowymi na jeziorze Tyczewo Wioska, gm. Tychowo, co przedstawia 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających 

napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze Tyczewo Wioska, gm. Tychowo. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi 

na jeziorze Tyczewo Wioska, gm. Tychowo. 



Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wprowadzenia zakazu 

używania jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze Tyczewo 

Wioska, gm. Tychowo. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających 

napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze Tyczewo Wioska, gm. Tychowo,  

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

h) dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Powiatu 

Białogardzkiego instrumentem płatniczym, co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk zapoznał członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody 

budżetu Powiatu Białogardzkiego instrumentem płatniczym. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów  Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Powiatu Białogardzkiego 

instrumentem płatniczym. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - Jerzy Żuk poddał pod głosowanie członkom 

Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie dopuszczenia zapłaty 

podatków stanowiących dochody budżetu Powiatu Białogardzkiego instrumentem 

płatniczym. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody 

budżetu Powiatu Białogardzkiego instrumentem płatniczym, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, jakie koszty są funkcjonowania OJOM.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poprosił o zadanie takiego pytania przedstawicielom 

Spółki na Sesji. 

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że mu chodzi o dysproporcje: 70.000 zł 

kontraktu a koszt 300.000 zł. Chciałby poznać składowe kwoty 300.000 zł. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poinformował, że są to koszty lekarzy, czyli 300.000 

zł minus 70.000 zł to jest 230.000 zł, kwota ta dotyczy dwóch obstaw lekarskich  

i pielęgniarskich na OJOM-ie.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy tak było zawsze. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda udzielił negatywnej odpowiedzi. Wyjaśnił, że jak 

szpital był szpitalem powiatowym to był tylko jeden anestezjolog i Fundusz nie miał do tego 

faktu zastrzeżeń. Dodał, że oddział ten zawsze przynosił straty.  Świadczenia były traktowane 

jako nadlimity w procedurach ratujące życie i zdrowie i były wypłacane uznaniowo. Koszt  

miesięczny np.: był 500.000 zł a Fundusz zapłacił za niego z nadlimitów np.: 50.000 zł, 

40.000 zł lub 100.000 zł, różne były rozstrzygnięcia. W momencie kiedy pojawił się 

dzierżawca to pojawiły się kontrole NFZ i dzierżawca został zobowiązany w wyniku kontroli 

do zatrudnienia odpowiedniej ilości lekarzy tzn.: dwóch lekarzy anestezjologów na 12 godzin 



czyli na dobę czterech lekarzy. Stwierdził, że w związku z powyższym powstały koszty. 

Dodał, że lekarz anestezjolog w kraju zarabia od 130 – 150 zł na godzinę i stąd koszty  

OJOM-u. Centrum Dializa zabiegała o większy kontrakt ale go nie otrzymała. Stwierdził,  

że propozycja Centrum Dializa odnośnie OJOM-u nie jest satysfakcjonująca dla Zarządu 

Powiatu i dla Starosty. Następnie poinformował, że szpital w Białogardzie został wpisany  

do sieci szpitali. Zgodnie z założeniami szpitale I stopnia nie mają OJOM-u. Poinformował, 

że na pocztę elektroniczną radni otrzymali informacje dotyczącą sieci szpitali. Wyjaśnił,  

że szpitale I stopnia a takim jest szpital w Białogardzie mają funkcjonować bez Oddziału 

OJOM-u. Płatnik i Ministerstwo zdecydowali, że OJOM-y będą tylko w szpitalach II i III 

stopnia.  

Członek Komisji – Rajmund Wasiak zapytał, czy to Zarząd wyraża zgodę obnośnie wniosku 

Centrum Dializa w sprawie OJOM-u. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda oświadczył, że taką zgodę musi wyrazić Regionalne 

Centrum Medyczne w Białogardzie.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że to paranoja, że dzierżawca występuje  

do NFZ o zgodę na zamkniecie oddziału i taką otrzymuje i jest wyznaczony termin a nie pyta 

się o zgodę RCM-u. Być może Spółka  RCM nie wyraziłaby zgody na zamknięcie OJOM-u. 

Uważa, że jest to lekceważenie wydzierżawiającego czyli Spółki RCM. Stwierdził, że to, co 

się dzieje to stawia szpital w złym świetle.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zgodził się ze swoim przedmówcą. Dodał,  

że nałożyły się pewne fakty. Sieć szpitali miała być uruchomiona od 1 lipca br. a nowym 

terminem wdrożenia projektu jest dzień 1 października 2017 r. Dlatego CD podjęło działania, 

które miały zmierzać do tego, że w momencie wejścia do sieci Spółka miała dostosować 

podstawowe oddziały do sieci. Niestety termin przesunięto na 1 października br.  

a finansowanie dla szpitali jest tylko do 30 czerwca 2017 r. Gdyby ten termin był zachowany 

to Spółka byłaby w innej sytuacji. W związku ze zmianą terminu są wprowadzane aneksy na 

trzy miesiące bo kontrakty obowiązują tylko do 30 czerwca br. Nie ma konkursów są 

podpisywane aneksy. Najprawdopodobniej szpital otrzyma aneks na finansowanie OJOM-u 

na trzy miesiące w kwocie podobnej do dotychczasowej czyli około 70.000 zł na miesiąc. 

Koszty lekarzy to 240.000 zł. Dlatego wystąpili o zgodę do NFZ na zamianę Oddziału 

OJOM-u na łóżko intensywnego  nadzoru. Warunkiem na likwidację OJOM-u na który 

zgodził się NFZ było okazanie się umową na łóżka OJOM- w najbliższym powiecie. Spółka 

CD podpisała umowę z Regionalnym Szpitalem w Kołobrzegu i prowadzi rozmowy  

z kolejnym szpitalem.   

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że boi się braku OJOM-u w białogardzkim 

szpitalu. 

Członek Komisji - Rajmund Wasiak zapytał o informacje dotyczącą wstrzymania płatności 

dla Szkoły Sukces. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poinformował, że Właścicielka szkoły utrudniała 

przeprowadzeniu kontroli. Ustawa o systemie oświaty art. 90 ust.3fa. i 3fb. daje możliwość 

wytrzymania dotacji do momentu zaprzestania utrudniania kontroli.   

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał jak jest teraz.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poinformował, że Właściciela Szkoły Sukces 

udostępniła dokumenty a dotacja został wypłacona.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał o przebieg kontroli. Stwierdził, że przebieg 

kontroli był nieprofesjonalny. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przedstawił Komisji wnioski Rewident odnośnie 

przebiegu kontroli.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy podczas kontroli byli liczeni uczniowie. 



Gł. Specjalista ds. szkół niepublicznych - Małgorzata Mierzejewska udzieliła twierdzącej 

odpowiedzi. 

 

Komisja Budżetu i Finansów zapoznała się z przedstawionymi informacjami.  

 

 
       Protokołowała 
Violetta Adamczewska 
 

                Przewodniczący  

  Komisji Budżetu i Finansów 

  

Jerzy Żuk 
 


